
 

 

Notulen Commissie Samenleving 

Datum 10-01-2019 

Tijd 19:30 - 22:25 

Locatie MBG024 

Voorzitter J. Stam 

 

 

Aanwezigen 

C. Zwakman (commissiegriffier) 

 

VVD: T. Beerepoot, T. Berlijn 

CDA: S. Schouten, C. Selders 

PvdA: R. Blauw 

D66: M. de Brouwer, B. Tensen 

GB: T. van Diepen, G. Gringhuis 

PWF: I Erdos 

GL: B. Huisman, T.  Luksenburg 

BAMM: J. Berkhout 

CU: S. Visser-van Eijk 

PW2010: A. van der Geest 

 

College: J. Fit, D. Kuipers 

St. WF Bibliotheken:  Mevr. Trigallez, mevr. Lucassen 

 
 

Toelichting De vergadering begint in de raadzaal, samen met de commissies B&M en Ruimte, 

voor het agendapunt 'bespreeknotitie vergadermodel'. 

De commissie vergadert aansluitend in MBG024. 

 

  

01 

19:30 

Opening 

02 

19:30 

Bespreeknotitie vergadermodel 

Voor het verslag wordt verwezen naar het verslag van de Commissie B&M van 10 
januari 2019. 

 

03 

20:15 

PAUZE 

04 

20:30 

Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

 

05 

20:30 

Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissies gemeente Medemblik 

2018 - 2022 

Er hebben zich geen insprekers gemeld. 

 

06 

20:35 

Vaststellen samenvatting commissie samenleving d.d. 11 en 16 oktober 2018 
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De samenvattingen van 11 en 16 oktober 2018 worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

07 

20:40 

Vaststellen toezeggingenlijst en motielijst 

De voorstellen voor afhandeling worden ongewijzigd overgenomen. 
M193 en M197 worden aangehouden in afwachting van een afhandelingsvoorstel. 

 

08 

20:45 

Actieve informatie college 

Wethouder Kuipers informeert de commissie als volgt: 
- Het pleegzorgfonds van de provincie is opgedroogd. De gemeenten in West-
Friesland organiseren nu een regionaal pleegzorgfonds dat m.i.v. 1 januari jl van 
kracht wordt, zodra het gevormd is. Een infonota volgt. 
-  Er is een overeenkomst tussen Parlan, Horizon en gemeenten over de overgang van 
de jeugdzorg. De zorgtrajecten zijn daarmee gegarandeerd tot 3 oktober, waarna 
eventueel noodzakelijk maatwerk kan volgen. Binnenkort komt een 
kennismakingsbijeenkomst met Horizon.  Een infonota volgt komende week. 
- Voor het onderwijsachterstandenbeleid komt extra geld beschikbaar, waarvoor een 
uitvoeringsplan wordt opgesteld. De raad wordt hierover geïnformeerd. 
- Er komt een JOB in Andijk i.o.m. de betrokken jongerengroep en de beheerder van 
de sporthal. 
- Speltjes zijn uitgereikt aan de deelnemers van de dementietraining. 
- In februari komt een voorstel voor de kaderbrief van de GGD naar de raad. 

Wethouder Fit informeert de commissie als volgt: 
- De basisscholen in de kern Medemblik (Merdidiaan, Jozef, Bernadette) staan 
opgenomen in het OHP en komen voor vervanging of renovatie in aanmerking. 
Overleg met de schoolbesturen hierover is gestart. 
- Eind 2018 vond een bijeenkomst plaats met huurders en exploitanten van De 
Muiter, incl. Missing, waarbij de architect twee scenario's voor herindeling heeft 
toegelicht. Na een inventarisatie wordt de haalbaarheid getoetst, waarna de raad 
een voorstel krijgt (2de kwartaal 2019). 
- Er heeft een gesprek plaatsgevonden met de besturen van buitenzwembaden over 
de nieuwe BTW-regeling, die nadelig is voor de exploitatie.De omvang van het nadeel 
is nog niet duidelijk. Nadat dit beeld is gevormd zal een plan worden gemaakt, al ligt 
de verantwoordelijkheid bij de besturen. De energiebelasting wordt daarbij 
meegenomen. 
- De duurzaamheidsmaatregel van € 50.000,- was vorig jaar een groot succes en was 
snel uitgeput. Hij is dit jaar opnieuw opengesteld: wie het eerst komt, het eerst 
maalt. 
- Een bijeenkomst met sportverenigingen over de BTW en de subsidieregeling Bouw 
en onderhoud sportaccommodaties heeft plaatsgevonden. 16 verenigingen hebben om 
extra ondersteuning gevraagd. Een deskundige van Sportservice is betrokken. 

 

09 

20:55 

Presentatie Stichting Westfriese Bibiotheken 

Mevr. Chantal Trigallez (directeur Stichting Westfriese Bibiotheken) informeert de 

Commissie over de ontwikkelingen bij de stichting. 

Naar aanleiding van de presentatie antwoorden mevr. Trigallez en mevr. Lucassen op 
vragen van de commissie als volgt: 
- Hoewel de vestiging in De Muiter in Medemblik binnen de gemeente wat decentraal 
is, is er geen voornemen dit te veranderen. Op dit moment wordt overlegd om de 
omvang van deze vestiging in oppervlakte terug te brengen. 
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- Daar waar schoolbibliotheken zijn, zet de Stichting zich vooral in op aanvullende 
activiteiten, bijvoorbeeld leesbevordering en Digilab. 

 

10 

21:25 

Rvs Beleidsplan Sociaal Domein 2019-2022 (DOC-18-111287) (Portefeuillehouder: 

D. Kuipers) 

- Pleegzorg wordt wel genoemd in het plan, maar de wijze waarop dit gebeurt is 
vooral onderdeel van het nog op te stellen uitvoeringsplan. 
- De JOG regisseur is onlangs begonnen en gaat in gesprek met scholen en 
verenigingen over met name leefstijl. Overgewicht blijkt vooral samen te hangen met 
leefstijl. 
- Er zijn projecten gestart in 2017 en 2018, die een langere doorlooptijd hebben en 
dus een uitloop hebben in 2019. 
- Een voorbeeld van preventieve maatregelingen en voorzieningen bij vroegsignaling 
is de inloopbijeenkomsten die de GGD organiseert voor jonge moeders. Ook het JOG 
en het schoolmaatschappelijk werk dragen bij aan vroegsignalering. 
- Bovengemeentelijke samenwerking richt zich vooral op het niveau van West-
Friesland, maar inkoop van zorg gebeurt samen met de Kop en Noord-Kennemerland. 
- Nadat het beleidsplan is vastgesteld volgt het uitvoeringsplan. In dit plan zitten 
bouwstenen voor monitoring. Er zal niet ieder jaar worden gemeten, omdat 
resultaten vaak pas na een langere periode meetbaar zijn. Hierbij wordt ook 
beschikbare informatie van het CBS gebruikt. 
- Met het streven naar preventie wil het college curatieve kosten in de toekomst 
drukken. 
- Via de wijkteams kan ook bij mensen worden langsgegaan, zonder dat hieraan 
huisartsbezoek is voorafgegaan. Ook signalen van buren of vrienden worden 
opgepakt. Een ieder kan bij het wijkteam signaleren, waarna er huisbezoek kan 
volgen. Er zijn nu nog twee vacatures opbouwwerk. Deze kunnen mede ingezet 
worden voor ouderenwerk. 
- Indien het nodig is, is het wijkteam in staat direct te handelen. Daar hoeft geen 
langdurige intake aan vooraf te gaan. 

De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de agenda voor 
de  meningvormende commissie kan worden geplaatst. 

 

11 

21:45 

Rvs Beleidsregels onderwijshuisvesting (DOC-18-109028) (Portefeuillehouder J. 

Fit) 

- Deze beleidsregels zijn niet het belangrijkste instrument, maar sluiten aan bij de 
Onderwijs Huisvestingsverordening. Deze verordening is bekend bij de schoolbesturen 
en hier wordt op geanticipeerd. Mogelijk wordt van deze vast te stellen regels dit 
jaar geen gebruik gemaakt. Mocht dit wel het geval zijn, dan volgt overleg met de 
schoolbesturen. 

De commissie besluit dat het onderwerp als hamerstuk op de agenda voor 
de  meningvormende commissie kan worden geplaatst. 

 

12 

22:05 

Rvs Actualisatie plan renovatie en vervanging gemeentelijke sportvelden (DOC-

18-071843) (Portefeuillehouder: J. Fit) 

Op vragen van de commissie wordt door of namens wethouder Fit als volgt 
geantwoord: 
- Het onderhoudsbudget voor de velden is in de begroting opgenomen (reservering 
onderhoud sportvelden) en hoeft niet apart genoemd te worden. Bij vervanging van 
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velden wordt een krediet aan de raad gevraagd. 
- Een krediet voor een eventuele duurzaamheidsmaatregel bij een sportveld dat in 
eigendom van de gemeente is, loopt via een voorstel aan de raad. 
- De mogelijke gezondheidsrisico's van rubber kunstvelden wordt door de vereniging 
sport en gemeenten gevolgd. Er zijn op dit moment geen nieuwe ontwikkelingen. Een 
extra RIVM onderzoek leidde tot de conclusie dat er geen aantoonbare schadelijke 
gevolgen zijn bij gebruik van een rubbergranulaat kunstgrasveld. Toch kiezen de 
meeste sportverenigingen veiligheidshalve voor een kunstgrasveld op kurkbasis. Dit 
wordt ook aanbevolen, om te vermijden dat er zorg is over eventuele 
gezondheidsschade. 
- Indien een motie overwogen wordt om kurkvelden voor te schrijven, heeft het de 
voorkeur eerst de ervaringen van De Spartanen met zo'n veld in te winnen. 
- De driejaarlijkse Kiwa-keuring is een eis van de KNVB. Daarbij wordt de 
bespeelbaarheid van het veld onderzocht, maar ook geadviseerd over noodzakelijk 
onderhoud. 
- Er wordt uitgegaan van één scenario omdat de afschrijvingstermijnen en kosten 
voor vervanging of onderhoud gebaseerd zijn op cijfers en feiten die niet zijn te 
beïnvloeden. De tarieven zijn gebaseerd op langjarige ervaringscijfers met onderhoud 
en vervanging van velden. 
- Bij een (te) gering aantal leden van een voetbalvereniging wordt overlegd over de 
toekomst van de vereniging en de velden op basis van de normen van de KNVB. 

De commissie besluit dat het onderwerp als bespreekstuk op de agenda voor 
de  meningvormende commissie kan worden geplaatst. 

 

13 

22:25 

Sluiting 

 


